

[CB-CDA 2015-071]

NOTICE OF THE BOARD

Following the Notices of the Board issued on November 5, 2015 **[CB-CDA 2015-067]** and on November 10, 2015 **[CB-CDA 2015-068]**, SOCAN and Re: Sound are asked to comment, by no later than **Monday, November 23, 2015**, on Stingray's request (attached) for a consolidated proceeding as well as the request to hold a hearing before the end of 2016. Stingray shall reply to both Collective's comments as well as the comments received by the Objectors by no later than **Monday, November 30, 2015**.

Attachment: [1\) Stingray's Request to merge files \(2015-10-26\).pdf](#)

AVIS DE LA COMMISSION

Suite aux avis de la Commission du 5 novembre 2015 **[CB-CDA 2015-067]** et du 10 novembre 2015 **[CB-CDA 2015-068]**, la SOCAN et Ré: Sonne peuvent répondre, au plus tard le **lundi 23 novembre 2015**, à la requête de *Stingray* (ci-jointe) pour la tenue d'une audience consolidée et que celle-ci débute avant la fin de l'année 2016. *Stingray* peut répliquer aux commentaires reçus par les sociétés de gestion ainsi qu'aux commentaires reçus des opposants au plus tard le **lundi 30 novembre 2015**.

Pièce jointe : [1\) Stingray's Request to merge files \(2015-10-26\).pdf](#)